
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 704
Kan ministeren bekræfte, at det ville være muligt at lave en skatterabat for dæknings
afgiften for erhvervsejendomme på samme måde, som der er aftalt for grundskylden? 
Endvidere bedes ministeren bekræfte, at det vil være muligt at sammentænke de to 
skatterabatter, sådan at virksomheder, der oplever et fald i dækningsafgiften, ville kunne 
få dette modregnet i en evt. (senere) grundskyldsskatterabat grundet stigende grundskyld 
og tilsvarende for virksomheder, der oplever stigende dækningsafgift (nu) men faldende 
grundskyld (senere). Endelig bedes ministeren bekræfte, at det uden en skatterabat 
for dækningsafgiften (som er sammentænkt med grundskyldskatterabatten) er muligt, at 
nogle virksomheder vil opleve at nyde godt af både faldende dækningsafgift (nu) og en 
grundskyldsskatterabat (sanere) trods samlet set lavere beskatning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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